
Til Bestyrelsen i Sønderbro Haveforening, 
 

Hermed forslag til generalforsamling i marts 2023 
 
Forslag om en Træpolitik i Sønderbro Haveforening 

Jeg forslår at vi laver en Træpolitik, i Haveforeningen Sønderbro.  
 

Træ Politiken skal bruges til information og dialog med medlemmerne. Med det mål at 
undgå modsætninger og konflikter omkring fællesarealernes træer og buske.  
Desuden skal der laves en plejeplan for fællesarealer i Haveforeningen. Med start med 

Etape 1. 
 

Begrundelse for Træpolitik i Sønderbro Haveforening  
Sønderbro Haveforening er beliggende på Københavns Kommunes grund, og har nu 
eksisteret i ca. 45 år. Arealerne er fra starten beplanter med træer, der i dag er 

meget store, og sætter sit præg på foreningen.  
 

Forudsætningen for en god plan er at indarbejde informationer fra principperne i 
Københavns kommunes træpolitik. Plejeplan for vores matrikel jf. Amager fælled 
plejeplan. Suppleret med elementer fra biodiversitet planen i København.  

 
Vi starter med Etape 1: Fællesområde øst for festpladsen, mellem foreningshuset og 

Skoven,  
 
 

Information, Dialog og Vedtagelse.  
Efter at plejeplanen er udarbejdet, kan der afholdes et medlemsmøde.  

Hvorefter bestyrelse skal diskutere og godkende planen  
Evt. Bevilge midler til gennemførelsen 

 
Organisering  
Erik Jørgensen have 129 vil gerne være tovholder for gruppen. 

Der kunne være fri tilmelding til gruppen på generalforsamlingen og efterfølgende en 
åben gruppe til udarbejdelsen af plejeplanen.  

 


